
PROTOKÓŁ Nr LXVI/2023

z przebiegu LXVI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 16 czerwca 2023 r.

od godziny 800 do 1102 w Sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska,

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

 Ireneusz Subczyński – Radca Prawny,

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki

 Klaudia Mrotek – Podinspektor ds. promocji

Inni goście:

  Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

  Przewodniczący Zarządu Osiedli w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

6. Raport o stanie Gminy Wyrzysk za 2022 rok:

1) przedstawienie raportu;

2) debata nad raportem;

3)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Wyrzyska  wotum  zaufania  

za 2022 r.
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7. Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 rok:

1) przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Wyrzysk za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego;

2)  opinia  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  o  sprawozdaniu  z  wykonania 

budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 rok;

3)  dyskusja  nad  przedstawionym  sprawozdaniem  finansowym  i  sprawozdaniem  

z  wykonania  budżetu  Gminy  Wyrzysk  za  2022  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 

komunalnego;

4)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 rok.

8. Absolutorium dla Burmistrza Wyrzyska za 2022 rok:

1)  przedstawienie  wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wyrzysku w sprawie 

udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu  Gminy 

Wyrzysk za 2022 rok;

2)  opinia  Regionalnej  Izby Obrachunkowej  w Poznaniu  o  wniosku Komisji  Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 rok; 

3)  poddanie  pod  głosowanie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w Wyrzysku

w sprawie  udzielenia  absolutorium Burmistrzowi  Wyrzyska z  tytułu  wykonania  budżetu 

Gminy Wyrzysk za 2022 rok – uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyrzyska za 2022 rok.

9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2023 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na 

lata 2023-2030;

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu;

4) miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  wsi  Falmierowo  

i Kościerzyn Wielki;

5) uchwalenia  „Wieloletniego planu rozwoju i  modernizacji  urządzeń wodociągowych  

i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

w Wyrzysku Sp. z o.o. na lata 2023-2027”;

6) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 

2023 r.;

7) przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;
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8) przyjęcia planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

9) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

10) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

11) przekazania petycji wg właściwości. 

10. Sprawozdanie  z  realizacji  Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami 

pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz 

stowarzyszeniami  jednostek  samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy 

Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2022.

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.

12.  Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

13.  Wolne głosy

14.  Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman 

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 14 radnych, tj. 

93,33% ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy).

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy są jakieś wnioski do przedstawionego porządku obrad.

Burmistrz Wyrzyska – Bogusława Jagodzińska poprosiła o dodanie do porządku obrad w pkt. 9 jako 

ppkt. 6 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie 

bezprzetargowym  na  czas  nieoznaczony  najemcom  nieruchomości.  Kolejność  pozostałych 

podpunktów pozostaje bez zmian.
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Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  porządku  obrad  wraz  ze 

zmianami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

Ad 4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w Biurze 

Rady i była możliwość zapoznania się z ich treścią. W związku z powyższym zapytał, czy ktoś 

z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu.

W związku  z  brakiem uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia 

protokołu z LXV sesji, która odbyła się w dniu 9 maja 2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 
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Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

Radny Stefan Wełniak  w pierwszej  kolejności  chciał  zapytać o wizytę  Pani  Burmistrz  w dniu  

12 maja br. w sprawie parkingu na terenie kolejowym. W związku z przebudową ulicy Dworcowej 

Radny  stwierdza  brak  miejsc  parkingowych.  Mieszkańcy,  dojeżdżający  do  pracy  w  innych 

miejscowościach stawiają swoje samochody na parkingu przy cmentarzu parafialnym, co koliduje 

np. z uroczystościami pogrzebowymi. Drugą kwestią poruszoną przez Radnego była wizyta Pani 

Burmistrz w Ujściu dotycząca ścieżek rowerowych, które leżą w zakresie zadań powiatu. Radny 

pyta  czy  powiat  ma jakieś  plany na  najbliższe  lata  mające  na  celu  powstanie  nowych ścieżek 

rowerowych na terenie Gminy Wyrzysk. Wspomina o własnym, kilkukrotnie złożonym wniosku 

dotyczącym powstania ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Leśnej w Osieku nad Notecią, prowadzącej 

przez Komorowo, do miejscowości Krostkowo.  

Pani Burmistrz – Bogusława Jagodzińska w odpowiedzi na pierwsze zapytanie Radnego oznajmiła, 

że jest po wstępnych rozmowach i deklaracjach z PKP, które również są zainteresowane budową 

nowego parkingu  przy przeprojektowanej  nowej  odsłonie  peronów PKP. Kolej  zwróciła  się  do 

Urzędu z prośbą o ustalenie wielkości i ilości miejsc parkingowych przy PKP. Zostały wyznaczone 

więc dwa miejsca; pierwsze znajduje się od strony ulicy Głównej,  drugie od ulicy Dworcowej. 

Place na których mają powstać parkingi zostały wymierzone, a cała dokumentacja wraz z mapkami 

została wysłana do PKP. Niestety do dnia dzisiejszego nie otrzymaliśmy odpowiedzi. Odpowiadając 

na  drugie  pytanie  zadane  przez  Radnego  Burmistrz  mówi  o  tym,  że  brała  udział  w spotkaniu 

włodarzy  powiatu  pilskiego  22  maja  br.,  jednak  nie  dotyczyło  ono  tego  co  planuje  powiat  

w  zakresie  przebudowy  ścieżek.  Gmina  Wyrzysk  należy  do  stowarzyszenia  Partnerstwo  dla 

Rozwoju Krajny, w którym uczestniczą wszystkie gminy powiatu pilskiego, a także część gmin 

powiatu złotowskiego. Podczas wielu spotkań zostały wyznaczone takie szlaki rowerowe, które by 

łączyły  gminy  i  tworzyły  ścieżki  bogate  turystycznie  i  krajobrazowo.  W  tych  wszystkich 

spotkaniach uczestniczył Zastępca Pani Burmistrz – Jacek Wiśniewski oraz Tomasz Łykowski. Pani 

Burmistrz więc poprosiła o dopowiedzenie szczegółowych informacji Wiceburmistrza.  Pan Jacek 

Wiśniewski powiedział, że stowarzyszenie w ramach współpracy stworzyło projekt wiodący jakim 

jest  połączenie  112km  ścieżek  rowerowych  znajdujących  się  na  terenie  powiatu  pilskiego  

i złotowskiego, wszystkich gmin które należą do stowarzyszenia. Do chwili obecnej istnieje jedynie 

koncepcja przebiegu ww. ścieżki, cały czas bowiem gminy zgłaszają swoje pomysły na jej przebieg. 

Trwają także rozmowy dotyczące źródeł finansowania, ponieważ żadnej gminy nie będzie stać na 

zaangażowanie  własnych  środków.  Projekt  ścieżki  ma  być  powodem  do  wystąpienia 

stowarzyszenia  o  środki  zewnętrzne  i  realizacji  planu.  Wiceburmistrz  zapewnia  Radnemu 

możliwość zobaczenia dokładnych planów przebiegu omawianej ścieżki rowerowej. 
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Radny  Ryszard  Sell  zawarł  głos  w  sprawie  10-lecia  Młodzieżowej  Rady  Miejskiej.  Chciał 

podziękować  w  imieniu  swoim  i  młodych  radnych  za  organizację  tej  uroczystości.  

Wspomniał  o obecności Pani Aleksandry Horoszko, Przewodniczącej Rady Dzieci  i  Młodzieży. 

Pani  Aleksandra  pozytywnie  wypowiedziała  się  na  temat  swojej  współpracy  z  włodarzami  

i radnymi z Gminy Wyrzysk. 

Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  4 do 

protokołu. 

Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6. Raport o stanie Gminy Wyrzysk za 2022 rok: 

1) przedstawienie raportu

Sekretarz Kamila Bąk  przedstawiła krótką charakterystykę raportu. Raport został sporządzony na 

podstawie art. 28 aa Ustawy z 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym. Zawiera on podsumowanie 

działalności Burmistrza Wyrzyska za miniony rok. W zakres raportu wchodzą więc takie działy jak: 

I. Informacje ogólne o gminie,

II. Realizacja polityk, programów i strategii,

III. Wykonanie uchwał Rady Miejskiej,

IV. Działalność Burmistrza,

V. Budżet obywatelski.

W raporcie zostały uwzględnione plany zagospodarowania przestrzennego, o zarządzaniu drogami 

gminnymi,  informacje o inwestycjach i  remontach, które zostały poczynione na terenie gminy  

w  zeszłym  roku,  informacje  o  gospodarce  mieszkaniowej  i  komunalnej.  Ważnym  zadaniem 

realizowanym przez  Gminę  Wyrzysk  jest  kwestia  zaopatrzenia  w energię  elektryczną,  ochronę 

środowiska i  gospodarkę odpadami komunalnymi,  gospodarkę wodno-ściekowa, bezpieczeństwa 

publicznego, ochrony przeciwpożarowej, promocji i polityki informacyjnej. W raporcie znajdziemy 

również informację o realizacji projektów z wykorzystaniem środków zewnętrznych 

Raport ma charakter podsumowująco-sprawozdawczy, nie zawiera postanowień prognostycznych 

na przyszłość. Zarówno Pani Sekretarz jak i Pani Burmistrz podziękowały wszystkim kierownikom 

jednostek,  kierownikom  referatów,  które  przyczyniły  się  do  zebrania  informacji  zawartych  

w raporcie. 

 Raport o stanie Gminy Wyrzysk za 2022 rok stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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2) debata nad raportem;

Radny Stefan Wełniak rozpoczął dyskusję od tematu niżu demograficznego i „odpływem” młodych 

ludzi z Gminy Wyrzysk. Na dzień 31 grudnia 2022r. w naszej gminie było ogółem 13477 osób, 

gdzie  kilka  lat  wstecz  było  ich  powyżej  14  tys.  Zdaniem Radnego  ludzie  młodzi  wyjeżdżają  

z naszej gminy w poszukiwaniu pracy i wygodnego życia w mieście. Radny przyznaje, że podczas 

obecnej  kadencji,  nie  zostały  podjęte  odpowiednie  działania,  aby  pozyskać  nowe  firmy,  które 

chciałyby  otworzyć  się  na  terenie  Gminy Wyrzysk.  Z  ust  Radnego  padły  również  duże  słowa 

uznania dla wszystkich pracowników, którzy się przyczynili do powstania raportu. 

Pani Burmistrz  w odwołaniu do słów Radnego Stefana Wełniaka odnośnie pozyskiwania nowych 

inwestorów, wyjaśnia, że rozmowy z nowymi inwestorami prowadzone są cały czas. Prawdą jest  

jednak to, że sytuacja geopolityczna nie sprzyja rozwojowi przedsiębiorstw. W przypadku naszej 

gminy  wiele  małych  przedsiębiorstw  upada,  lecz  nie  z  winy  Burmistrza,  a  przyczyn 

ekonomicznych.  W przypadku inwestycji  duże  znaczenie  ma położenie  naszej  gminy.  Inwestor 

chcący utworzyć coś nowego, zawsze przeprowadza najpierw badanie rynku pracy, czyli sprawdza 

czy znajdzie odpowiednią liczbę pracowników. Działaniami podjętymi w celu zatrzymania młodych 

była  budowa  nowej  infrastruktury  drogowej,  powstawanie  nowych  bloków  mieszkalnych, 

tworzenie i  remonty obiektów sportowych oraz odsprzedaż działek będących własnością gminy. 

Pani  Burmistrz  wspomina  także  o  środkach  zewnętrznych  uzyskanych  na  realizację  projektów. 

Burmistrz namawia do skupienia się na tym jak dużo udało się zdziałać w danym okresie, ponieważ 

jest to ogromnym sukcesem, a raport to pokazuje. 

Radny Ryszard Sell wskazuje na badania demograficzne ukazujące, że w znacznej większości gmin 

liczba mieszkańców spada. Sytuacja jest lepsza jedynie w gminach mieszczących się blisko dużych 

miast  typu Poznań.  A więc problem przedstawiony przez Radnego Wełniaka nie  dotyczy tylko 

naszej gminy. Przechodząc do kwestii budżetu na rok 2022 Radny Ryszard Sell wspomina o jego 

wielkości  i  problemach  po  pandemicznych  z  jakimi  musiała  radzić  sobie  gmina.  Drugim 

problemem pojawiającym się przy planowaniu jakichkolwiek inwestycji była inflacja, która z dnia 

na dzień wzrastała. Radny składa podziękowania dla Pani Burmistrz za tak dużą ilość środków 

zewnętrznych,  które  udało  się  jej  pozyskać  oraz  dziękuje  pozostałym  radnym  za  owocną 

współpracę.  Odnosząc się  do tematu oświaty Pan Ryszard Sell  zwraca uwagę na to,  że szkoły 

znajdujące się na terenie naszej gminy są dofinansowane w sposób zadowalający. Mówi też o tym, 

że szkoła po okresie epidemii zmieniła się o 180 stopni, nastąpił bowiem etap cyfryzacji. Ważnym 

elementem  jest  to,  że  szkoły  dzięki  dofinansowywaniu  mogą  stawiać  na  rozwój  pasji  

i  zainteresowań  swoich  uczniów.  W  temacie  pomocy  społecznej  Radny  przypomina  

o zeszłorocznym dofinansowaniu do zakupu węgla, a także o osłonie socjalnej. 

Zastępca Burmistrza – Jacek Wiśniewski wraca do tematu atrakcyjności naszej gminy w oczach 

inwestorów, opowiada o tendencji istniejącej od wielu lat, tendencji przyciągania ludzi przez duże 
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aglomeracje,  które  są  bardziej  atrakcyjne  pod  wieloma  względami.  Wyjaśnia,  że  miejscowości 

znajdujące się przy dużej aglomeracji,  służą jako „sypialnia” dla ludzi którzy pracują w dużym 

mieście.  Zgodnie  ze  statystyką  Pan  Burmistrz  informuje,  że  w  2022r.  dwa  razy  więcej  firm 

zamykało swoją działalność niż ją rozpoczynało. Istnieją prognozy, że w 2023r. swoją działalność 

zakończy od 20 do 30% przedsiębiorstw. 

Radny Piotr Banach  swoją wypowiedź rozpoczął od złożenia podziękowań dla wszystkich, którzy 

przyczynili  się  do  powstania  raportu.  Swoją  uwagę  jednak  pragnie  skupić  na  inwestycjach 

związanych  z  infrastrukturą  drogową.   W  swojej  wypowiedzi  uwzględnia  takie  działania  jak 

przebudowa drogi prowadzącej do Gromadna, dwóch odcinków drogi w Klawku, remontu dróg  

w Osieku nad Notecią  oraz utworzenia dokumentacji pod przebudowę kolejnych dróg w Gminie 

Wyrzysk.  Inwestycje  nie  dotyczyły  tylko  infrastruktury  drogowej,  ale  też  budowy,  remontów  

i  kompletowania  dokumentacji  dla  takich  budynków jak:  świetlica  w Bąkowie  wraz  z  remizą, 

Gminne Centrum Społeczno-Kulturowe w Osieku nad Notecią, budynek Pokusy i Łobzonki.

Radny Mateusz  Jaremko  zwraca uwagę na to  jak ważne w inwestycjach są  środki  zewnętrzne. 

Wraca  jednak  do  tematu  poruszonego  przez  Radnego  Stefana  Wełniaka  odnośnie  odpływu 

młodzieży z terenu naszej gminy. Jego zdaniem jest to przede wszystkim związane z tym, że młodzi  

wyjeżdżają głównie na studia, po to by zdobywać wiedzę i nowe doświadczenia i nierzadko już na 

studiach otrzymują oferty pracy właśnie w aglomeracji w której studiowali. 

Radny Leszek Matuszewski  wspomina, że na terenie naszej gminy jest wystarczająca liczba firm 

i zakładów pracy, przypomina, że G. Wyrzysk to gmina rolnicza, dlatego inwestorom ciężej było by 

pozyskać ludzi do pracy. Z drugiej strony dojazd do Wyrzyska bywa nieraz utrudniony, ponieważ 

bezpośrednio do Wyrzyska nie ma jeszcze żadnej trasy szybkiego ruchu. Zwraca uwagę, że spadek 

liczby ludności nie dotyczy tylko naszej gminy a całej Polski. Radny dodał, że zarówno gmina jak 

i  kraj  stają  się  teraz  „obszarem  emerytów  i  rencistów”  ze  względu  na  efekt  starzenia  się  

społeczeństwa. Gmina Wyrzysk zdaniem Radnego mimo wszystko jest atrakcyjnym miejscem do 

zamieszkania dla młodych ludzi, jednak jak twierdzi, kto chce wyjechać za granicę i tak wyjedzie. 

3)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Wyrzyska  wotum  zaufania  

za 2022 r. ;

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyrzyska wotum 

zaufania za 2022 r. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Ryszard Grzegorz Sell 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Zbigniew Bogdański, Piotr Wiesław Radwański 

W obecności 13 radnych – 12 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/605/2023 w sprawie 

udzielenia  wotum zaufania  Burmistrzowi  Wyrzyska  za  2022r.,  która  stanowi  załącznik  nr  7 do 

protokołu.

Ad 7. Sprawozdanie finansowe i sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 

rok:

1) przedstawienie sprawozdania finansowego i  sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Wyrzysk za 2022 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego;

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy  powiedziała,  że  przedstawione  Wysokiej  Radzie  

i  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  sprawozdanie  zawiera:  bilans  z  wykonania  budżetu  Gminy 

Wyrzysk,  łączny  bilans  jednostki  budżetowej  i  samorządowego  zakładu  budżetowego,  łączne 

zestawienie  zmian funduszu jednostki,  łączny rachunek zysku i  strat  jednostki  oraz  informację 

dodatkową do bilansu. Jest to dokument zawierający zestawienie danych liczbowych. Inaczej jest 

uporządkowanym  przedstawieniem  sytuacji  finansowej  i  finansowego  wyniku  działalności. 

Sprawozdanie finansowe dotyczy roku obrotowego dla jednostki samorządu terytorialnego i jest to 

rok  kalendarzowy  oraz  sporządza  się  je  na  dzień  bilansowy  jednostki,  jako  dla  całości.  Dane 

podstawowe, znajdujące się w bilansie, przedstawiają wynik finansowy działalności. Pani Teresa 

Mikołajczak  poinformowała,  iż  budżet  Gminy  Wyrzysk  uchwalony  był  przez  Wysoką  Radę  

w następujących kwotach. Dochody budżetu 65.900.586,65 zł; wydatki budżetu 64.814.398,61 zł 

przy nadwyżce budżetu 1.086.188,04 zł.  W ciągu roku budżet zmieniany był uchwałami Rady  

i  zarządzeniami  Burmistrza  zgodnie  z  kompetencjami,  jakie  te  organy  posiadają.  Po  zmianach 

dochody  zostały  ustalone  w  kwocie 87.076.900,68  zł.  Na  te  dochody  składają  się  dochody 

majątkowe w kwocie  3.790.044,82  zł  i  dochody  bieżące  w kwocie  83.285.964,86  zł.  Wydatki 

budżetu zostały na koniec roku ustalone w kwocie 85.634.131,32 zł. Natomiast nadwyżka w kwocie 

1.441.878,36  zł.  Wydatki  ogółem  podzielone  są  na  wydatki  majątkowe  i  wydatki  bieżące.  

Wydatki  majątkowe były  zaplanowane  na  kwotę  7.240.721,61  zł,  a  wydatki  bieżące  na  kwotę 

78.393.409,71 zł.  Biorąc pod uwagę wykonanie budżetu to dochody zrealizowano w wysokości 
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84.888.051,87 zł, co stanowi 97% planowanych dochodów, w tym dochody bieżące wykonano  

w kwocie 81.177.011,58 zł, a dochody majątkowe w kwocie 3.711.040,29 zł. Dochody majątkowe, 

które były wykonane to m.in.: dofinansowanie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

w  kwocie  992.479,12  zł  na zadanie przebudowa  drogi  gminnej  na  odcinku  Falmierowo  - 

Gromadno;  dofinansowanie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Polski  Ład  dla  inwestycji 

strategicznych w wysokości 1.528.296,92 zł na takie zadania jak m. in.; przebudowa drogi gminnej 

w Osieku nad Notecią,  ul.  11  listopada,  ul.  3  maja,  ul.  Jasnej  oraz  drogi  gminnej  w Klawku,  

dofinansowanie ze środków Wojewody Wielkopolskiego do budowy dróg dojazdowych do gruntów 

rolnych;  obręb  Glesno,  Falmierowo,  Klawek  w  kwocie  70.348,98  zł.  Gmina  otrzymała  także 

dotacje  w  ramach  programów  finansowanych  z  udziałem  środków  europejskich  w  wysokości 

204.390 zł na program Cyfrowa Gmina. W skład dochodów wchodzi również zwrot od Wojewody 

Wielkopolskiego  wydatków  wykonanych  w  2021  roku  z  funduszu  sołeckiego  w  wysokości 

74.881,24  zł  oraz  dochody  wykonane  związane  z  gospodarką  gruntami  i  nieruchomościami  

w  wysokości  768.579,65  zł,  w  tym  z  tytułu  przekształcenia  użytkowania  prawa  wieczystego 

przysługującego  osobom fizycznym w prawo własności  12.287,57  zł  oraz  z  tytułu  odpłatnego 

nabycia  prawa  własności  oraz  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  w  kwocie 

718.533,54 zł. Ponadto na dochody te składa się również odszkodowanie za przyjęte nieruchomości 

pod inwestycje celu publicznego w wysokości 37.758,54 zł. Pomimo takiego wykonania dochodów, 

na koniec roku powstały należności w kwocie 6.273.485,38 zł. Wśród tych należności są zaległości, 

które  są  po  terminie  płatności  i  wynosiły  5,536.747,14  zł,  w  tym  kwota  3.004.523,32  zł  to 

zaległości dotyczące należności alimentacyjnych, które są zaległościami realizowanych dochodów 

budżetu państwa. Zaległości  zostały objęte postępowaniem upominawczym oraz egzekucyjnym, 

wobec podatników zalegających z płatnością trwa procedura mająca na celu ściągnięcie zaległości  

podatkowych.  Na  należności,  przy  których  czynności  egzekucyjne  nie  przynoszą  pozytywnego 

skutku  ustanowione  został  hipoteki  sądowe. Należności  dotyczące  dochodów  gminy  to  kwota 

3.268.962,06 zł, w tym zaległości 2.532.223,82 zł. Na koniec 2022 roku skutki obniżenia górnych 

stawek podatków wynosiły 958.646,92 zł. Skutki udzielonych ulg i zwolnień obliczone za okresy 

sprawozdawcze  wynosiły  72.662,24  zł.  Burmistrz  Wyrzyska  nie  dokonała  umorzeń  zaległości 

podatkowych.  Burmistrz  Wyrzyska  rozłożyła  na  raty  kwotę  473  zł.  Wydatki  zrealizowano  

w  wysokości  83.254.647  zł,  co  stanowi  97%  planu. Wydatki  bieżące  wykonano  w  kwocie 

76.072.222,12  zł,  co  stanowi  97% planu,  a  wydatki  majątkowe w kwocie  7.182.424,88  zł,  co 

stanowi 99% planu. Z powyższego wynika, że wykonane wydatki bieżące są niższe od wykonanych 

dochodów bieżących o kwotę 5.104.789,46 zł, co spełnia wymogi art. 242 ust. 2 ustawy o finansach 

publicznych.  Nadwyżka  budżetu  na  koniec  roku  planowana  była  w  kwocie 1.441.878,36 zł,  

a zostało wykonane w wysokości 1.633.404,87 zł. Planowane przychody w kwocie 1.681.469,14 zł, 

zostały  wykonane  w  wysokości  5.459.915,19  zł.  Stanowi  to  325% planu  i  składają  się  na  to 
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zaangażowane wolne środki  w kwocie  4.294.886,37 zł  oraz niewykorzystane środki  pieniężne  

z tytułu dochodów ze sprzedaży napojów alkoholowych w wysokości 1.165.028,82 zł, o których 

mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy o finansach publicznych. Planowane rozchody w wysokości 

3.123.347,50 zł zrealizowano w 100 %, w tym dotyczące spłat kredytów i pożyczek w kwocie 

2.862.885,00 zł zgodnie z terminami płatności wynikającymi z zawartych umów oraz w kwocie 

260.462,50 zł z tytuły przelewów na rachunki lokat. Ze sprawozdania o stanie zobowiązań Gminy 

Wyrzysk wg tytułów dłużnych oraz poręczeń i gwarancji wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 r. 

wynika, że zobowiązania z tytułu zaciągniętych kredytów i pożyczek na koniec 2022 roku wynosiły 

22.651.000,00  zł.  Łączna  kwota  długu  gminy  na  dzień  31 grudnia  2022  r.  stanowiła  26,68% 

wykonanych  dochodów  gminy.  Na  koniec  okresu  sprawozdawczego  zobowiązania  wynosiły 

3.821.550,35 zł i są to zobowiązania niewymagalne. 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Wyrzysk za 2022 rok;

Skarbnik  Gminy,  Pani  Teresa  Mikołajczak poinformowała,  że  podjęta  została  Uchwała  

Nr  SO-15/0954/100/2023  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  

z dnia 14 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta  

i Gminy Wyrzysk za rok 2022 wraz z informacją o stanie mienia jednostki i objaśnieniami. Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu w osobach: Przewodnicząca - Pani Edyta 

Zastrow  oraz  członkowie  -  Pani  Monika  Paczyńska  i  Pani  Małgorzata  Bekała  wydał  opinię 

pozytywną z uwagą.  Przedmiotem badania stanowiącym podstawę do wydania niniejszej  opinii 

było  sprawozdanie  roczne  z  realizacji  budżetu  Miasta  i  Gminy  Wyrzysk  w  roku  2022  oraz 

informacja  o  stanie  mienia  Miasta  i  Gminy  Wyrzysk.  Skład  Orzekający  zapoznał  się  także  

z uchwałą budżetową wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 r. (po zmianach), Wieloletnią Prognozą 

Finansową na lata 2022-2030 (po zmianach) oraz ze sprawozdaniami budżetowymi jednostki za 

2022 rok. Skład Orzekający wyraził opinię pozytywną z uwagą, która dotyczyła części opisowej 

sprawozdania  o  zrealizowanych  dochodach  i  wydatkach  z  opłat  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi.  W  informacji  brakowało  uszczegółowienia  stopnia  zaawansowania  realizacji 

przedsięwzięcia  jako  całości  oraz  przy  przedstawieniu  realizacji  programów o  których  mowa  

w art.5 ust.1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych należało przedstawić zmiany w tym zakresie.

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Wyrzysk za 2022 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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3)  dyskusja  nad  przedstawionym  sprawozdaniem  finansowym  i  sprawozdaniem  

z  wykonania  budżetu  Gminy  Wyrzysk  za  2022  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 

komunalnego;

Radny  Stefan  Wełniak  przedstawia  symulację  w  której  pokazuje  średnie  zadłużenie  każdego 

mieszkańca -  1.680,00 zł, wywołane przez zadłużenie gminy. Drugą kwestią, którą chce poruszyć 

jest odszkodowanie, które jego zdaniem było wypłacone a nie zostało ujęte w raporcie. Komentując 

te  kwestie  Pani  Burmistrz mówi  jasno,  że  żadnego  odszkodowania  nie  było.  Burmistrz 

odpowiadając  na  zarzut  zadłużenia  mówi  o  tym,  że  przejmując  władzę  musiała  się  mierzyć  

z sytuacją gdzie łączna kwota długu gminy wynosiła ponad 54%  wykonanych dochodów gminy. 

Zadłużenie gminy przy obecnej wysokości tj. 26,68% pozwala na utrzymanie płynności finansowej, 

realizację zadań inwestycyjnych i rozwój gminy. Zastępca Burmistrza – Jacek Wiśniewski dodaje, 

że statystyczny dług każdego Polaka, wywołany zadłużeniem kraju wynosi 46.990,00 zł, a średni 

dług pracującego Polaka wynosi ponad 105.345,00 zł . Przewodniczący Rady dodaje, że spotyka się 

z opinią mieszkańców która mówi o tym że gmina działa zbyt asekurancko, gdyż zadłużenie może 

wynosić do 60%, a więc można by było zwiększyć inwestycje podnosząc stopień zadłużenia. Radny 

Wełniak  ponownie  zawierając  głos  mówi  o  tym,  że  zadłużenie  Gminy  za  czasów poprzedniej 

kadencji było wywołane dużym  nakładem na inwestycje. Inwestycje dotyczyły remontów dróg, 

doposażenia  straży  pożarnej  oraz  remontu  wodociągów.  Przewodniczący  Rady  poprosił  jednak 

Radnego Wełniaka o przerwanie swojej wypowiedzi i mówienie jedynie na temat, a nie poruszanie 

tych  samych kwestii  co  posiedzenie.  Burmistrz  dodaje  że  nigdy nie  kwestionowała  zasadności 

decyzji podejmowanych przez poprzedników. 

Radny  Włodzimierz  Michalski przedstawił  stanowisko  Klubu  Radnych  „Wspólnie  dla  Gminy”  

w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Wyrzyska  absolutorium  z  tytułu  wykonania  budżetu  za  

2022 rok. Klub radnych „Wspólnie dla Gminy” stwierdza, że polityka finansowa prowadzona przez 

Burmistrza Wyrzyska jest prawidłowa. Realizowane są projekty inwestycyjne, które są niezbędne 

do wywiązywania się z nałożonych na gminę obowiązków wynikających z ustawy o samorządzie 

gminnym, w tym związanych ze zbiorowym zaspokojeniem potrzeb wspólnoty jako zadania własne 

gminy. Działania Pani Burmistrz są przykładem odpowiedzialnego gospodarowania powierzonymi 

środkami publicznymi w celu realizacji zadań własnych i zleconych przypisanych przez Państwo na 

mocy obowiązujących przepisów prawa. Kierując się zasadą,  że przedmiotem absolutorium jest 

wykonanie  budżetu,  tj.  zrealizowanie  dochodów  i  wydatków  oraz  przychodów  i  rozchodów  

w  stosunku  do  wielkości  zaplanowanych  za  miniony  rok,  uwzględniając  pozytywne  opinie 

Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

radni  Klubu  Radnych  „Wspólnie  dla  Gminy”  będą  głosować  za  udzieleniem  absolutorium 

Burmistrzowi Wyrzyska za 2022 rok. 
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Radny Leszek Matuszewski  mówi o sumie zwolnień podatkowych za okres sprawozdawczy, która 

wyniosła 958.646,92 zł. Jest to kwota mogła trafić do budżetu gminy, jednak się tak nie stało dla  

dobra mieszkańców.  

Przewodniczący  obrad  ogłosił  głosowanie  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 rok.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 13 Radnych – 12 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/606/2023 w sprawie

zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  Gminy 

Wyrzysk za 2022 rok, która stanowi załącznik  nr 9 do protokołu.

Ad 8. Absolutorium dla Burmistrza Wyrzyska za 2022 rok:

1)  przedstawienie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie 

udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu  Gminy 

Wyrzysk za 2022 rok;

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Leszek  Matuszewski  informuje,  że  Komisja  Rewizyjna 

uchwala co następuje: 

§1   Komisja  Rewizyjna  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  pozytywnie  opiniuje  wykonanie  budżetu 

Gminy Wyrzysk za 2022r. 

§2    W związku §1 Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wyrzysku wnioskuje do Rady Miejskiej 

w Wyrzysku o udzielenie absolutorium burmistrzowi Wyrzyska za 2022r. 

§3  Wykonanie  uchwały  powierza  się  przewodniczącemu  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  

w Wyrzysku.
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Uchwała Nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 1 czerwca 2023 roku 

w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska za 2022 rok stanowi załącznik 

nr 10 do protokołu. 

2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  

z tytułu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za 2022 rok; 

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  -  Leszek  Matuszewski poinformował,  że  Skład  Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 12 czerwca 2023 roku podjął uchwałę Nr SO-

15/0955/235/2023 w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Wyrzysku o udzielenie Burmistrzowi Wyrzyska absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 

rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wyznaczony Zarządzeniem nr 

6/2023 Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 1 lutego 2022 roku (ze zm.) w 

składzie: Przewodnicząca Pani Edyta Zastrow, członkowie: Pani Monika Paczyńska i Pani Marzena 

Węckowicz. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Wyrzysku nie wniosła zastrzeżeń do sposobu 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Wyrzysk. Na podstawie dokonanej oceny Komisja Rewizyjna 

Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  zaopiniowała  pozytywnie  wykonanie  budżetu  za  rok  2022  i 

sformułowała  wniosek  o  udzielenie  Burmistrzowi  Wyrzyska  absolutorium.  Mając  powyższe  na 

uwadze,  Skład  Orzekający  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu  wyraził  opinię,  że 

wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  w  sprawie  udzielenia  absolutorium 

Burmistrzowi Wyrzyska z wykonania budżetu za 2022 rok jest należycie uzasadniony.  

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Wyrzysku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Wyrzysk za 2022 rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

3)  poddanie  pod  głosowanie  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku

w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Wyrzyska  z  tytułu  wykonania  budżetu 

Gminy Wyrzysk za 2022 rok – uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Wyrzyska za 2022 rok.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w 

Wyrzysku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Wyrzysk za 2022 rok, a tym samym podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Wyrzyska za 2022 rok. 
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 Radnych – 13 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/607/2023 w sprawie

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyrzyska za 2022 rok,  która stanowi załącznik  nr 12 do 

protokołu.

Ad 9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2023 r.;

Pani Skarbnik – Teresa Mikołajczak  zwraca uwagę na autopoprawkę,  którą otrzymali  pozostali 

zgromadzeni w ostatnim punkcie 7 uchwały o zmianach w budżecie Gminy Wyrzysk na 2023r. 

zamiast kwoty 500.000,00zł powinna być 5.000.000,00zł

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy  

Wyrzysk na 2023 r. wraz z dwoma autopoprawkami. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard  Janusz  Janowiak,  Mateusz  Karol  Jaremko,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł 

Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard  Grzegorz  Sell,  Stefan 

Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (3) 
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Tomasz  Zbigniew  Bogdański,  Beata  Królik,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski   

W obecności 12 radnych – 12 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/608/2023 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2023 r., która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2023-2030;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia uchwały zmieniającej uchwałę  

w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Wyrzysk  na  lata  2023-2034  wraz  

z autopoprawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan 

Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Zbigniew Bogdański, Włodzimierz Ireneusz Michalski  

W obecności 13 radnych – 13 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/609/2023 zmieniającą 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2023-2034, która 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pilskiemu.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

16



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard  Janusz  Janowiak,  Beata  Królik,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski, 

Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard 

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Zbigniew Bogdański, Mateusz Karol Jaremko 

W obecności 13 radnych – 13 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/610/2023 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu, która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

4) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Falmierowo i Kościerzyn 

Wielki;

Na podstawie art.  20 ust.  1  ustawy z  dnia  27 marca 2003r.  o  planowaniu i  zagospodarowaniu 

przestrzennym  Rada  Miejska  w  Wyrzysku  uchwala  miejscowy  plan  zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Falmierowo i Kościerzyn Wielki,  po stwierdzeniu, że nie narusza on 

ustaleń Studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego Gminy Wyrzysk. 

Rada  Miejska  rozstrzyga  w  sprawie  rozpatrzenia  uwag  wniesionych  do  projektu  planu  oraz  

o sposobie realizacji  zapisanych w planie inwestycji  z  zakresu infrastruktury technicznej,  które 

należą do zadań własnych gminy oraz zasady ich finansowania. W istocie oznacza to konieczność 

kilku głosowań. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie stwierdzenia, że ustalenia zmiany planu nie 

naruszają  ustaleń  studium uwarunkowań  i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego  gminy 

Wyrzysk.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard  Janusz  Janowiak,  Beata  Królik,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski, 

Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard 

Grzegorz Sell 

NIEOBECNI (3) 
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Tomasz Zbigniew Bogdański, Mateusz Karol Jaremko, Stefan Tomasz Wełniak 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego jako załącznik 4 do 

uchwały  rozstrzygnięcia  o  sposobie  realizacji  zapisanych  w  planie  inwestycji  z  zakresu 

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania 

zgodnie z przepisami o finansach publicznych.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard  Janusz  Janowiak,  Beata  Królik,  Roman  Aleksander  Łuka,  Leszek  Paweł  Malczewski, 

Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław  Radwański,  Ryszard 

Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Zbigniew Bogdański, Mateusz Karol Jaremko 

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Falmierowo i Kościerzyn Wielki.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za” głosami Rada podjęła uchwałę Nr LXVI/611/2023 w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Falmierowo i Kościerzyn Wielki, 

która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
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5) uchwalenia  „Wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych 

i kanalizacyjnych  będących  w  posiadaniu  Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji 

w Wyrzysku Sp. z o.o. na lata 2023-2027”;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji w Wyrzysku Sp. z o.o. na lata 2023- 2027. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/612/2023 w sprawie 

uchwalenia  „Wieloletniego  planu  rozwoju  i  modernizacji  urządzeń  wodociągowych  

i kanalizacyjnych będących w posiadaniu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Wyrzysku 

Sp. z o.o. na lata 2023-2027”, która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

6) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu w trybie bezprzetargowym na czas 

nieoznaczony z dotychczasowym najemcom nieruchomości; 

Nie podjęto dyskusji.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej 

umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym  na  czas  nieoznaczony  z  dotychczasowym  najemcą 

nieruchomości. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/613/2023 w sprawie 

wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  w  trybie  bezprzetargowym  na  czas 

nieoznaczony  z  dotychczasowym  najemcom  nieruchomości,  która  stanowi  załącznik  nr  18 do 

protokołu. 

7) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze  

2023 r.;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Ryszard Janusz Janowiak, 

Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek 

Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, 

Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz Głąb 

W obecności 13 radnych – 13 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/614/2023 w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r., która 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

8) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  Rady  Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

Nie podjęto dyskusji. 
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Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/615/2023 w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku na 

II półrocze 2023 r., która stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

9) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 
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W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/616/2023 w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Wyrzysku na 

II półrocze 2023 r., która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

10) przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/617/2023 w sprawie 

przyjęcia planu pracy Komisji   Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Wyrzysku na  

II półrocze 2023 r., która stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

11) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej  

w Wyrzysku na II półrocze 2023 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:

ZA (14) 
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Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/618/2023 w sprawie 

uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na II półrocze 2023 r., która stanowi załącznik 

nr 23 do protokołu. 

12) przekazania petycji wg właściwości;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przekazania petycji wg właściwości. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada podjęła uchwałę  Nr LXVI/619/2023 w sprawie 

przekazania petycji wg właściwości, która stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Opinie komisji  Rady Miejskiej w Wyrzysku dotyczące materiałów na LXVI sesję Rady Miejskiej 

w Wyrzysku w dniu 9 maja 2023 r. stanowią załącznik nr 25 do protokołu.
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Ad 10.  Sprawozdanie  z  realizacji  Programu współpracy Gminy Wyrzysk z  organizacjami 

pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz 

stowarzyszeniami  jednostek  samorządu  terytorialnego  działającymi  na  obszarze  Gminy 

Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2022.

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  sprawozdania  z  realizacji 

Programu  współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi  osobami 

prawnymi  i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek  samorządu 

terytorialnego działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2022.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard Bartkus,  Piotr  Władysław Belka,  Andrzej  Janusz Głąb, 

Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, Leszek 

Paweł  Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Zbigniew Bogdański 

W obecności 14 radnych – 14 „za”głosami Rada  przyjęła sprawozdanie z realizacji  Programu 

współpracy  Gminy  Wyrzysk  z  organizacjami  pozarządowymi,  kościelnymi  osobami  prawnymi  

i  jednostkami  organizacyjnymi  oraz  stowarzyszeniami  jednostek  samorządu  terytorialnego 

działającymi na obszarze Gminy Wyrzysk w sferze zadań publicznych na rok 2022. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Ad  11.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

Radny Leszek Matuszewski wspomina o drugiej edycji programu „Osiek na start” która odbyła się 

27 maja  br.  Dziękuję  wszystkim obecnym oraz  tym którzy przyczynili  się  do organizacji  tego 

wydarzenia.  Składa  też  podziękowania  dla  Pani  Burmistrz  za  patronat  nad  tym wydarzeniem. 

Chciałby, aby tego typu uroczystości odbywały się w Osieku corocznie. 
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Ad 12. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

Nie podjęto dyskusji.

Ad 13. Wolne głosy.

Nie podjęto dyskusji.

Ad 14. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 11:02 Przewodniczący Rady 

zamknął LXVI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Protokół sporządziła:
Joanna Brząkała
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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